

滙盈證券有限公司
VC Brokerage Limited

提取實貨股票表格 Physical Scrip Withdrawal Form

賬戶號碼 Account No. :	聯絡電話 Contact No. :
賬戶名稱 Account Name :	

請為本人/吾等戶口提取下列實貨股票，並於上列賬戶扣除有關提貨費用 :-

Please withdraw the following physical scrip from my/our account and debit the account for all charges incurred: -

股票號碼 Stock Code	股票名稱 Stock Name	股票數量 Quantity

注意事項 Note :

- * 手續費：每單一股票 100 港元 / Handling Charge – HKD100.00 per counter
中央結算有限公司手續費：每手 3.50 港元 / CCASS Withdrawal Charge – HKD3.50 per board/odd lot
- * 當閣下所指示提取之股票準備妥當，本公司將以電話通知閣下領取。客戶必須在其後五個工作天內親臨本公司或授權第三者領取該實貨股票，如客戶未能在指定時間內領取股票，本公司將會把有關之股票退回中央結算系統證券存管處。當客戶再次提取股票時，必須再次支付實貨股票提取費。
Our Company will contact client by phone when the physical scrip is ready for collection. Client must collect in person or authorize a third party to collect the physical scrip within 5 business days. If client cannot pick up the physical scrip in the prescribed period, our Company will re-deposit the scrip into CCASS. Handling fee will be charged again when client makes another physical scrip withdrawal instruction for the re-deposited stock(s).
- * 客戶必須盡快在股份截止過戶前以本身名義登記已提取之股票，以免除追討股息或權益之程序及額外所需之手續費。
Client must promptly register the physical scrip in your own name before the next book-close date to avoid any subsequent entitlement claiming procedures and additional handling charges thereon.

第三者代領股票授權書 Third Party Authorization for Scrip Collection

如閣下欲委託第三者代為領取股票，請填妥此欄。閣下須就該項授權承擔一切風險及損失。

If client authorizes a third party to collect the physical scrip, please fill in the following information. **Kindly note that you must bear all risks and losses in respect of this authorization.**

本人現授權下列人士代表領取股票：

I/We hereby authorize the following person to collect the share certificates on my/our behalf :

獲授權人姓名 Name of Authorized Person : _____

獲授權人身份證號碼

ID Card No. of Authorized Person : _____ 客戶簽署 Client's Signature : _____

本人/吾等確認收妥貴公司交付上述股票實貨
I/We hereby confirm and acknowledge receipt of the
above physical scrip from your Company

姓名 Name : _____
身份証號碼 ID Card No. : _____
日期 Date : _____

客戶簽署 Client's Signature _____

日期 Date : _____

公司專用/FOR OFFICE USE ONLY	
Date	Date
Verified by Sales : _____ ()	Cash & Stock Checked By : _____ ()
Signature Verified By : _____ ()	Approved By : _____ ()